
إعلان
فتــح بــاب الترشــيح لعضويــة مجلــس إدارة شــركة 

فودافون قطر ش.م.ق.ع. 
يســرّّ مجلــس إدارة شــركة فودافــون قطــر ش.م.ق.ع. )"فودافــون قطــر" أو "الشــركة"( 
ــات الأعضــاء المســتقلين الثلاثــة فــي مجلــس  ــاب الترشــيح لانتخاب أن يعلــن عــن فتــح ب
إدارة الشــركة لمــدة ثلاث ســنوات مــن عــام 2025 حتــى عــام 2027، وذلــك وفــقاً لأحــكام 
قانــون الشــركات التجاريــة رقــم )11( لســنة 2015 وتعديلاتــه ولنظــام حوكمــة الشــركات 
والكيانــات القانونيــة المدرجــة فــي الســوق الرئيســية الصــادر بقــرار مجلــس ادارة هيئــة 

قطر للأسواق المالية رقم )5( لسنة 2016 وللنظام الأساسي للشركة. 

ســيكون بــاب الترشــيح مفتــوحاً لمــدة خمســة أيــام اعتبــاراً مــن صبــاح يــوم الأحــد 
الموافــق 12 ينايــر 2025 وحتــى يــوم الخميــس الموافــق 16 ينايــر 2025 فــي الســاعة الثانيــة 

عصراً )"فترة الترشيح"(. 

علــماً بــأن شــروط التأهيــل العامــة والخاصــة والمتطلبــات لعضويــة مجلــس الإدارة 
ــون  ــي لفوداف ــع الالكترون ــى الموق ــرة عل ــة متوف ــات الفرعي ــتقل و الفئ ــو مس كعض

 .www.vodafone.qa قطر

علــى الســادة الراغبيــن فــي ترشــيح أنفســهم لعضويــة مجلــس الإدارة تقديــم طلــب 
الالكترونــي  الموقــع  علــى  المتوفــرة  المطلوبــة،  المســتندات  وجميــع  الترشــيح 
ــر  ــي مق ــس الإدارة ف ــرّّ مجل ــن س ــى أمي ــد إل ــر )www.vodafone.qa(، بالي ــون قط لفوداف
الشــركة الكائــن فــي مدينــة مشــيرب قلــب الدوحــة، الطابــق الرابــع، المبنــى 2، الشــارع 
981، المنطقــة 3، خلال ســاعات دوام الفتــرة الصباحيــة )مــن الســاعة الثامنــة والنصــف 

صباحاً حتى الساعة الثانية عصراً( خلال فترة الترشيح. 

ملاحظات:

لــن تقبــل طلبــات الترشــيح المقدمة بعــد الموعــد المحــدد أعلاه أو الغير مســتوفاة  	•
للمستندات المطلوبة. 

ســتجرى الانتخابــات خلال أقــرب إجتمــاع جمعيــة عامــة للشــركة علــماً بــأن دعــوة  	•
ــي  ــع الالكترون ــى الموق ــة وعل ــة محلي ــي صحيف ــرها ف ــم نش ــوف يت ــة س الجمعي
لــكل مــن بورصــة قطــر وفودافــون قطــر قبــل موعــد انعقادهــا بواحــد وعشــرين 

)21( يوماً على الأقل. 

ســوف تقــوم الشــركة بنشــر اللائحــة النهائيــة لأســماء المرشــحين المؤهليــن  	•
لعضوية مجلس الإدارة على موقعها الإلكتروني. 

لمزيد من المعلومات يرجى الاتصال على الرقم التالي: 6666 4409 974+. 

عبدالله بن ناصر المسند
رئيس مجلس الإدارة 

فودافون قطر ش.م.ق.ع. 



Announcement 

Opening of the Nomination Period for the Board of 
Directors Membership of Vodafone Qatar P.Q.S.C.
The Board of Directors of Vodafone Qatar P.Q.S.C. (“Vodafone Qatar” or the “Company”) 
is pleased to announce the opening of the nomination period for the election of the three (3) 
independent board members of Vodafone Qatar for a term of three years starting in 2025 and 
ending in 2027, in accordance with the Commercial Companies Law No. (11) of 2015 and its 
amendments, the Qatar Financial Markets Authority Governance Code for Companies & Legal 
Entities Listed on the Main Market (QFMA Board Decision No. (5) of 2016) and the Articles of 
Association of the Company. 

The nomination period shall be open for five (5) days starting from Sunday, 12 January 2025 
and closing at 2:00pm on Thursday, 16 January 2025 (“Nomination Period”).

The general and specific qualification conditions along with the requirements for independent 
board membership and its sub-categories are available on Vodafone Qatar’s website 
(www.vodafone.qa).

Persons interested in the nomination for independent board membership in Vodafone Qatar 
are invited to submit the nomination application form and requested documents, available 
on the official website of Vodafone Qatar (www.vodafone.qa) in hard copies to the Company 
Secretary at the offices of the Company located in Msheireb Downtown Doha, 4th floor, 
building 2, Street 981, Zone 3, during morning working hours (starting at 8:30am until 2:00pm) 
during the Nomination Period.

Remarks:
•	 Applications submitted after the deadline specified above or not meeting the requirements 

shall not be considered.

•	 Elections will take place during the earliest General Assembly meeting of Vodafone Qatar. 
The invitation to the General Assembly meeting will be published in a local newspaper, on 
Qatar Stock Exchange website and on Vodafone Qatar’s website at least twenty-one (21) 
days prior to the meeting date.

•	 The Company will publish the final list of eligible candidates on its website prior to the 
General Assembly meeting.

For more information, please call +974 4409 6666.

Abdulla Bin Nasser Al Misnad
Chairman of the Board of Directors
Vodafone Qatar P.Q.S.C. 


